
 

 
    
           Protokoll fört vid styrelsemöte med Distriktet Södra Älvsborg 

    Onsdagen den 13 oktober 2021 

 

Närvarande: 

Ordinarie ledamöter:   

  

+ 

 

Adjungerande: 

 

Ersättare:     

 

 

Anmält förhinder:   

  

§ 85 Mötets öppnande    

 

 

§ 86 Dagordning    

 

§ 87 Val av  

protokollsjusterare    

 

 

§ 88 Föregående protokoll   

 

 

 

§ 89 Skrivelser    

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 90 Rapporter     

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kjell Johansson, Elisabeth Friis Henningsson, Sylvie Ekström, Britt-

Mari Andersson, Göte Andersson, Rolf Nilsson, Thomas Wennergren, 

Lars Nilsson, Tomas Stigson (f.o.m. § 91-) 

 

Carina Holmin, kanslist 

 

Kaarina Larsson, Gunnel Brandt, Margareta Ljungström, Rolf 

Magnusson 

 

Göran Weiler, Lena Östlund, Christina Lisshammar Kihl 

 

Ordförande Kjell Johansson öppnade mötet och hälsade oss välkomna 

 

 

Godkändes med tillägg av att styrelsen presenterade sig. 

 

 

Gunnel Brandt valdes till justerare 

 

 

Justeras med tillägg att representanter för Trippelskrapet inte åker till 

Stockholm.  

 

 

A. Unga Örnar; Upprop om att de behöver hjälp för att starta upp ny 

verksamhet. 

 

B. Centrala resebokningar; RO skickar ut nya reseregler för den som 

har uppdrag för RO.  

 

C. Jan Hjalmarssons 40 års jubileumsföreställning; Varje förening 

bokar sina egna biljetter. 

 

Utskick. Alla rapporter från RO är utsända. 

 

Ekonomi. Kopiator beställd. Kommer mellan 4-11/11. Föreningar 

kan få kopiera till självkostnadspris om man bokar i förtid. Idag 

kostar det 50 öre per svart/vit kopia 1 kr per kopia i färg, men det kan 

bli tillägg på kostnaden, eftersom vi inte vet om vi måste justera 

priset. Maskinen viker och häftar. 

 

Studier:Teams/Zoom, ABF-kurs i Borås, Tranemo och Kinna. 

 

Klagomål har höjts mot ABF. 

Föreningarna uppmanas att ta direkt kontakt men ombudsman Pelle 

Andersson på ABF. 

 

  

 

 

Text 



 

 

 

 

 

 

    

 

 

    

 

 

    

 

 

   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
§ 91 Beslutspunkter 

 

   

 

 

                    

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kommittéer: 

Friskvårdskommittéen har träffats. Svårt att få ihop 

friskvårdsansvariga i föreningarna – borde sitta i styrelserna. Hur 

många aktiviteter är startade? Ring Gunnel! Till AU för förslag. 

 

IT-kommittéen: Utbildning – hemsidan. 4/11 för de föreningar som ej 

har kommit så långt och ligger på samma nivå. 

8/11 och 15/11 för hemsideansvariga som har kommit en bit, men 

fortfarande tycker det är svårt att få till en enhetlig hemsida.  

8-10 pers. per kurstillfälle. 

 

Ombud: Tomas Stigson är på möte med Fonus. Återkommer med 

rapport vid nästa möte. 

 

RO: Kjell Johansson redogjorde för innehållet i protokollet från RO.s 

styrelsemöte. 

  

Trippelskrapet: Trippelskrapets lotter för 2022 har försenats p.g.a. 

pappersbrist och levereras först dagarna före jul. Alla planerade 

distriktsmöten under november ställs in. Nytt möte i febr. 2022. 

Information ut till föreningarna. 

 

 

A. Kansliets arbetstider 

Mer arbetsuppgifter har lagts på Carina Holmin än vad arbetstiden 

medger. Beslöt att utöka Carinas arbetstid med 8 timmar/vecka året ut. 

Nytt beslut vid nyår. 

Telefontiden är i fortsättningen: Mån, ons, tors mellan 9-11. 

 

B. Verksamhetsplanering 

Carina läste upp de justeringar som gjorts. Beslöt att godkänna 

verksamhetsberättelsen. 

 

C. Fonder 

Beslöt att avvakta med beslut om att hantera fonderna. 

 

D. PRO-vetarna 

Beslöt att godkänna regler samt matchförfarande gällande PRO-

vetarna. 

 

E. JS Sverige 

Beslöt att starta samarbete med JS Sverige, och ta emot erbjudandet 

om att gratis få vara med i en broschyr som finansieras av annonser. 

Carina och Göran har fått information av Christoffer Johnsson.  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

§ 92 Övrigt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                    Sylvie Ekström                     Kjell Johansson         Gunnel Brandt 

  Sekreterare                             Ordförande                             Justerare 

 

F.Forms 

Beslöt att arbeta med Forms, en programvara för att underlätta för 

Carina och föreningarna att anmäla sig till resor och kurser. 

 

Resor 

Beslöts att externa Researrangörer själva får ta hand om anmälningar 

till sina resor. T.ex. Viking Line 

Anmälan ska i fortsättningen inte gå via Carina. 

 

 

PRO Limmared fyller 75 år och inbjuder någon i styrelsen att närvara. 

 

Ansökan från Sätila-Hyssna om bidrag från överskott 2018 bifalles 

 

Två motioner från Tranemo. Skickas till distriktsstyrelsen. 

 

Nya händelser i Harald: Under ”Sms och mejl” kan man välja antingen 

sms eller mejl. 

Under ”rapporter ” kan vi få ut 65-åringarna - sorteras efter Post nr.  

Slutet okt. ska vi få intranet. 

 

 

 

 


